
Zápis z 10. zasedání AS FIM ze dne 13.10. 2009 
 

Přítomni: Pražák Pavel, Mohelská Hana, Malý Filip, Košťál Ondřej, Vejsadová Alena, Bureš 

Vladimír, Milková Eva, Chaloupská Pavlína, Olívka Tomáš 

Hosté: Poulová Petra, Janeček Václav, Kozel Tomáš 

Omluveni: --  

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Studijní a zkušební řád UHK – úprava statutu FIM 

3. Studijní a zkušební řád UHK – Směrnice děkana FIM 

4. Pravidla přijímacího řízení na FIM pro rok 2010/2011 

5. Různé  

 

Průběh jednání: 

Bod 1: Zahájení – RNDr. Pražák  

Předseda AS FIM přivítal senátory a hosty a představil nového člena studentské komory Bc. 

Tomáše Olivku. Ten nahradil studenta Martina Havlíka, který v minulém akademickém roce 

úspěšně ukončil studium na FIM.  

 

Na základě dodaných dokumentů navrhl RNDr. Pražák rozšířit navržený program jednání o 

bod Pravidla přijímacího řízení na FIM pro rok 2010/2011.  

 

Hlasování: 9 pro návrh – 0 proti 

Návrh na úpravu programu 10. zasedání AS FIM byl přijat jednomyslně. 

 

Bod 2: Studijní a zkušební řád UHK – úprava statutu FIM – Doc. Janeček, RNDr. 

Pražák  

RNDr. Pražák předal slovo p. děkanovi Doc. Janečkovi, který senátorům vysvětlil důvody 

nutných změn ve statutu FIM.  

 

RNDr. Pražák popsal změny Statutu FIM v čl. 7 a 25 a v přílohách č. 1 a č. 4. Změna přílohy 

č. 1  Statutu FIM  se týká změn symbolů FIM tak, aby byly v souladu s novým Vizuálním 

stylem UHK. Diskuse k návrhu:   

 Doc. Bureš navrhl vypuštění bodu č. 4 Fakultní vlajka přílohy č. 1 Statutu FIM. 

 Z diskuse také vyplynulo, že k bodu č. 3 Fakultní značka přílohy č. 1 Statutu FIM 

bude připojen následující text: značka může být použita v barevné nebo černobílé 

verzi. 

Další změny Statutu FIM se týkají čl. 27 bod 5, kde bude uvedeno: Tento statut nabývá 

platnosti dnem schválení AS UHK. 

 

 Hlasování: 9 pro návrh – 0 proti 

Návrh na úpravu statutu FIM byl přijat jednomyslně. 

 

 

Bod 3: Studijní a zkušební řád UHK – Směrnice děkana FIM – Mgr. Kozel 

RNDr. Pražák předal slovo Mgr. Kozlovi, který vysvětlil senátorům důvody zavedení 

směrnice č. 1/2009. Tato směrnice doplňuje Studijní řád UHK v bodech jím určených. Kromě 

jiného v ní jsou zahrnuty děkanské výnosy, které v minulosti upravovaly některá ustanovení 

Studijního a zkušebního řádu FIM. Dále jsou zde uvedeny odkazy na ustanovení, které nejsou 

přímo součástí této směrnice. 



 

P. Košťál vznesl dotaz na změnu v čl. 3 – doplnit toleranci neúčasti v %. Mgr. Kozel 

vysvětlil, že toto je ošetřeno v sylabech jednotlivých předmětů. 

 

Sl. Vejsadová vznesla dotaz ohledně limitu kreditů – proč 40. Mgr. Kozel vysvětlil, že se 

jedná o sjednocení hranice pro všechny fakulty. Původní limity pro KF budou postupně 

převedeny na novou postupovou hranici. 

 

Hlasování: 8 pro návrh – 0 proti (v průběhu jednání byla omluvena a odešla Ing. Mohelská) 

Směrnice děkana č. 1/2009 byla přijata jednomyslně. 

 

Bod 4: Pravidla přijímacího řízení na FIM pro rok 2010/2011 – Mgr. Kozel 

RNDr. Pražák předal slovo Mgr. Kozlovi, který vysvětlil senátorům nutnost zveřejnění tohoto 

dokumentu, viz §27 odst. 1 bod e Zákona o VŠ, a vysvětlil jednotlivé části. 

 

Doc. Bureš vznesl dotaz ohledně formulace týkající se způsobu hodnocení uchazečů v rámci 

přijímacího řízení – změna textu: „pokud ne všichni přijatí uchazeči potvrdí….“ na „pokud 

někteří z přijatých uchazečů nepotvrdí …..“. 

 

Hlasování: 8 pro návrh – 0 proti 

Pravidla přijímacího řízení na FIM pro rok 2010/2011 byla přijata jednomyslně. 

 

Bod 5: Různé – RNDr. Pražák  

1) Mgr. Kozel upozornil, že na Filozofické fakultě již byly zrušeny papírové výkazy o 

studiu (indexy) a byla zavedena pravidla, jak se nově postupuje při evidenci studijních 

výsledků. Požádal SK AS FIM o zjištění zájmu nebo nezájmu studentů FIM o tuto 

možnost. 

2) Doc. Janeček informoval o navazujícím programu Podniková ekonomika a 

management, kde bylo akreditační řízení přerušeno. Budou zpracovány požadavky na 

úpravy a bude podáno znovu. 

3) Doc. Janeček informoval o mimořádném studiu na IDV pro FM a MCR 

4) RNDr. Poulová informovala, že v průběhu května požádal rektorát o část prostor, 

které používá FIM. Fakulta požadavku vyhověla a nyní probíhají stavební úpravy. 

5) RNDr. Poulová informovala, že fakulta má nyní více mobilit (Tchaj-wan, Thajsko). 

6) RNDr. Poulová informovala, že ve čtvrtek 15.10. 2009 bude na J1 probíhat akce 

„Modrá fakulta – správná volba“. 

7) RNDr. Poulová informovala, že k 25.9. 2009 bylo podáno 5 projektů do Evropských 

strukturálních fondů. 

8) Sl. Vejsadová vznesla dotaz, zda se bude rušit fakultní studijní a zkušební řád – Mgr. 

Kozel vysvětlil, že jeho účinnost zaniká se zrušením odkazu v upraveném Statutu 

FIM. 

9) Sl. Vejsadová vznesla dotaz na učebny vhodné k práci práci studentů – Mgr. Kozel 

vysvětlil, že je možné používat učebny, kde je v rozvrhu uvedeno „samostatná práce“.  

10)  RNDr. Pražák upozornil vedení FIM na to, že na začátku semestru byly na některých 

učebnách špinavé tabule a požádal o organizační zajištění odstranění tohoto problému. 

11) RNDr. Pražák požádal SK AS FIM, aby se někdo ze senátorů ujal organizace tradiční 

akce „modrá fakulta dává krev“. 

 

 

 

 



Usnesení: 

Akademický senát Fakulty informatiky a managementu: 

1. Projednal a schválil upravené znění Statutu FIM vč. Příloh 

2. Projednal Směrnici č. 1/2009 děkana FIM doplňující SZŘ UHK a souhlasí 

s navrženým zněním. 

3. Projednal a schvaluje dokument Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu na Fakultě informatiky a managementu Univerzity Hradec Králové 

v akademickém roce 2010/2011 

 

Hlasování o usnesení: 8 pro návrh – 0 proti 

Usnesení přijato jednomyslně. 

   

 

        RNDr. Pavel Pražák, Ph.D.  
             předseda AS FIM 

Zapsala: Kateřina Mišičková 

 

 


